
Kontrollutvalgets beretning for 2021 
 

I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved Kontrollutvalget i Norges Padleforbund sin beretning. 

Kontrollutvalget skal kontrollere at styret utfører de oppgaver styret er tillagt etter Norges Padleforbunds 
lov.  

Vi har utført følgende handlinger: 

Vi har gjennomgått protokoll fra Padletinget i april 2021, styrets protokoller, samt andre dokumenter 
utvalget har funnet det nødvendig å gjennomgå.  Vi har fått alle opplysninger som vi har bedt om fra 
administrasjonen og styret i Norges Padleforbund. Vi har gjennomgått styrets årsberetning for 2021 og det 
styrebehandlede årsregnskapet for 2021.   

Regnskapet for 2021 viser et overskudd på kr 1.001.873, mens det var budsjettert med et underskudd på kr 
949.930. Ved årsavslutning 2021 økte den frie egenkapitalen med kr 1.001.873. 

I tillegg har Kontrollutvalget fulgt opp et fåtall enkeltsaker. Det fremgår av protokollene som ligger på 
padling.no hva disse sakene gjelder. 

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av Norges Padleforbund 

Fra det ordinære padletinget i 2021 har Kontrollutvalget fokusert spesielt på forslag under sak 5 Behandle 
regnskap, og på noen av endringsforslagene under punkt 8.1 Virksomhetsplan 2021-2023. 

Når det gjelder forslag under sak 5 Behandle regnskap: tilstrekkelig detaljeringsgrad over bruken av post 3-
midlene så har Kontrollutvalget mottatt all tilgjengelig dokumentasjon på økonomioppfølgingen fra 
administrasjonen og revisor. Ut fra denne dokumentasjonen klarer vi fortsatt ikke å vurdere om barne- og 
ungdomsmidler fra NIF er brukt i henhold til føringer i tilskuddsbrevet. Vi ser at sporbarheten er betydelig 
forbedret i budsjettet for 2022, og at vi håper dette vil gjenspeiles i regnskapet for 2022. 

Når det gjelder endringsforslag til virksomhetsplanen så legger Kontrollutvalget til grunn styrets tolkning av 
endringsforslag med status fremmet i protokollen: det nye styret fikk mandat til å ta stilling til forslagene. 
Det vil si at forslagene ikke automatisk skulle inn, opp til det nye styret å avgjøre. Virksomhetsplanen 2021-
2023 ble godkjent, med etterbehandling av innsendte forslag.  

Kontrollutvalget kan ikke finne informasjon om etterbehandling og konklusjoner vedrørende disse sakene i 
styrets møteprotokoller. Vi anbefaler at slik etterbehandling blir tydelig i protokoller fra styremøter, så det 
blir enkelt for Padlenorge å følge med på hvilke endringer som blir gjort i Virksomhetsplanen. Vi anbefaler 
også at man legger inn et kapittel med endringshistorikk i Virksomhetsplanen når det blir gjort endringer 
mellom Padleting. 

Man bør ved neste Padleting etterstrebe at protokollen skrives på en slik måte at det tydeligere fremkommer 
hva som blir vedtatt. 

Konklusjon 

Det er kontrollutvalget konklusjon at styret har utført de oppgaver som det er tillagt etter loven, og 
kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og Norges Padleforbunds årsregnskap for 2021 godkjennes av 
Padletinget 2023. 

 



Oslo/Bergen/Herøy, 29.06.2022 
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